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Enkel fråga till grundskolenämndens ordförande Malin Danielsson (FP) om vilken 

krisberedskap som finns på skolorna vid strömavbrott  

 

Under senaste tiden har framför allt Glömsta och Vistabergsområdena drabbats av strömavbrott. I 

tisdags var det aktuellt igen. Föräldrar till barn i förskolor och skolor blev då uppringda på sina 

arbeten och uppmanade att hämta barnen. Den orsak som angavs var att man inte kunde servera 

varm lunch åt barnen. Detta väcker oro om vilken krisberedskap det finns i förskolor och skolor i 

kommunen. 

 

Mot bakgrund av ovanstående ställer jag följande fråga till dig i egenskap av kommunalråd och 

ansvarig för skolfrågor. 

 

Är det riktigt att stänga skolor och förskolor på grund av att man inte kan servera varm mat 

och vilken krisberedskap finns det vid strömavbrott? 

 

 

 

Nujin Alacabek Darwich 

Vänsterpartiet 
 
 
 
 
 
 
 
 


